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Het voorjaar is gestart. De lentezon geeft 
nieuwe energie.

Ook ik heb veel 
energie om er 
tegenaan te gaan. 
Op onze bestuurs-
verkiezing in 
maart kreeg ik het 
volle vertrouwen 
om onze afdeling 
de komende drie 
jaar verder te leiden als voorzitter. En ik 
doe het graag. Samen met een geën-
gageerde bestuursploeg en drie nieuwe 
bestuursleden: Willy Roelandt, Stefaan 
Staels en Brent De Ras. 

Ik stel hen graag voor in ons volgende 
huis-aan-huisblad. André Hendrickx 
dank ik van harte voor zijn jarenlange 
inzet als medeoprichter, als voorzitter en 
als bestuurslid. We zien je zeker nog op 
onze activiteiten!

Halfweg de gemeentelijke bestuurs-
periode blikken we graag terug op de 
realisaties van N-VA Haaltert. 

Een overzicht vind je in deze editie.
Wil jij meer weten over onze afdeling? 
Kijk dan zeker eens op onze vernieuwde 
website. Of neem contact op met iemand 
van het afdelingsbestuur. 

Veel leesplezier en graag tot op één van 
onze activiteiten!
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Voorwoord

Veerle Baeyens
Burgemeester

Luc De Neef
Voorzitter

Je vindt alle info op:
www.n-va.be/Haaltert

jaar verandering in Haaltert
Ontdek wat de N-VA voor u doet!

Zuurstof geven aan een 
ondernemend Haaltert
Invoering van de digitale kadobon

jaar verandering in Haaltert
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Beste inwoners,

Op 1 januari 2013 trad de N-VA toe tot 
het gemeentebestuur van Haaltert. 
De kiezer gaf ons een stevig mandaat. 
Samen met onze coalitiepartners 
werkten we een ambitieus, maar 
realistisch beleidsprogramma uit. 

Meer dan ooit moet de politiek haar 
verantwoordelijkheid nemen. Dat be-
tekent: durven kiezen, besparen waar 
nodig en investeren waar mogelijk. Een 
sociaal beleid voeren waar je zorgt voor 
zij die het moeilijk hebben, maar ook 
verantwoordelijkheid meegeeft.

Onze ambitie was een nieuwe dyna-
miek in Haaltert te brengen. Hiervoor 
luisterden we naar jullie en organi-
seerden we inspraaksessies, boden we 
verenigingen een kader aan en gaven 
we ondernemers nieuwe input. N-VA 
Haaltert is goed op weg om haar beleid 
vorm te geven. 

Het kompas staat op verandering maar 
een tanker keer je niet met een pen-
nentrek. We maken ons geen illusies. 
Voor sommigen gaat het te traag, voor 
anderen te snel. 

Het belangrijkste is dat er werk ge-
maakt wordt van verandering. Met dit 
huis-aan-huisblad willen we tonen wat 
en hoe. 

We wensen u veel leesplezier.

De lokale handelszaken in Haaltert ondersteunen 
we met de invoering van de gemeentelijke digitale 
kadobon. In plaats van de uitbetaling van de 
geboortepremie en jubilarissen schakelt de gemeente 
over naar de digitale kadobon.

Zuurstof geven aan een 
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www.n-va.be/haalterthaaltert@n-va.be

  Minder overlapping, meer samenwerking
Verschillende overeenkomsten zorgen voor integratie 
van OCMW en gemeentebestuur. Dit betekent één per-
soneelsdienst, één secretariaat, één financiële dienst, 
één ICT-dienst en één economaat. Op termijn zorgt dit 
voor winst.

  Gemeentelijke diensten: betere bereikbaarheid
Burgers krijgen dankzij onze openingsuren en de 

herinvoering van de 38-urenweek meer kansen om 
langs te komen. Door de uitbreiding van het E-loket 
zijn onze diensten ook vanop afstand bereikbaar.

  Administratieve vereenvoudiging en digitalisering
Dit is de rode draad van het N-VA-beleid: heldere en 
eenvoudige reglementen. Ook digitale inschrijving 
voor sportkampen en jeugdwerking is nu mogelijk.

 Gemeenschapscentrum ’T Kapittel
De N-VA neemt het cultuurbeleid stevig in handen. We brachten 
culturele infrastructuur onder in het Gemeenschapscentrum 
’T Kapittel. Zo is er één reglement met gelijkvormige tarieven. 

 Geen besparingen op cultuur 
We besparen niet op cultuur. We besten-
digen de subsidies voor de cultuurraad 
en steunen diverse initiatieven.

 Investeren in culturele infrastructuur
Ze komt er.. de langverwachte polyvalente zaal aan de 
muziekacademie in Denderhoutem.

 Opening spelotheek
Het was een idee van het kinderparle-
ment. Onze kleinsten kunnen nu volop 
speelgoed lenen!

  Uitbouw van sociale media
Dankzij de N-VA heeft de gemeente 
Haaltert een Facebookpagina. Via 
sociale media communiceren we zelfs 
heel snel over wegenwerken en infor-
meren we de strooidiensten.

  Inzet op fi etspaden en trage wegen
Veilig fietsen mogelijk maken, daar gaat het om. De 
werken aan de fietspaden in de Vondelbaan zijn ge-
daan. Bij het project Heldergemstraat werd het project 
Processieweg toegevoegd. We hebben subsidiedos-
siers voor de Ninoofsesteenweg, de Ninovestraat en 
de Eigenstraat opgestart.

 Oprichting BIN’s (buurtinformatienetwerken)
Inbraakpreventie blijft één van de speerpunten van het N-VA-beleid. 
De BIN-coördinatoren, de politie en de gemeente richten deze buurt-
netwerken op en ondersteunen ze.

 Kruispunt Diepeweg – N460
Een aanpassing van dit kruispunt drong zich op en het gevolg mag er 
zijn: vlotter verkeer tijdens de piekuren.

 Toeristisch infopunt
Het onderbrengen van het toeristisch 
infopunt in de BIB van Haaltert zorgt 
voor een betere bereikbaarheid.

 Investeren in sportinfrastructuur
Na de renovatie van de cafetaria van 
de sporthal werken we ook nu aan een 
uitbreiding van de sportsite. Op het 
terrein achter de sporthal kan later 
zelfs een buitensportterrein komen.

  Investeren in zonne-
panelen op gemeente-
lijke gebouwen 

Groene energie is de 
toekomst. Investeren in 
zonnepanelen zorgt voor 
een besparing op onze 
energiekosten.

  Uitbreiding gemeente-
lijk patrimonium

Ondersteuning van onze 
verenigingen begint met 
de investering in infra-
structuur. Na een ver-

koopbeleid kiest de N-VA 
nu voor een aankoop-
beleid. De aankoop van 
het Sint-Martinusheem 
en het oud gemeentehuis 
te Heldergem geven 
verenigingen de nodige 
zuurstof.

  Uitbouw dienstencentrum 
Heldergem

Aandacht voor onze senio-
ren. Vrijwilligers maken van 
het dienstencentrum een 
plaats om actief samen zijn.

 Haaltertse jeugdbewegingen krijgen een 
vaste stek
We besparen niet op onze jongeren. Met de 
aankoop van terreinen voor de jeugd kiezen 
we bewust voor een langetermijnoplossing. 
De N-VA werkt samen met de jeugdbewegin-
gen aan de concrete plannen voor de bouw en 
realisatie van hun jeugdinfrastructuur.

  Beleidscafé 
In ons beleidsplan kozen we voor de organisatie van een 
beleidscafé. Hier reiken de mensen de speerpunten van het 
beleid aan.

  Inspraakmomenten, overlegvergaderingen en communicatie 
bij wegenwerken

We organiseren overlegmo-
menten bij wegenwerken. 
Duidelijke communicatie 
is van groot belang. Via de 
gemeentelijke website en 
facebook informeren we 
permanent over nieuwe en 
bestaande werken.

EEN MODERNE OVERHEID: 
professioneler, ef� ciënter, slagkrachtiger

CULTUUR… naar waarde geschat

DE INHAALBEWEGING 
OP WEGENWERKEN 
eindelijk zichtbaar

EEN VEILIG HAALTERT in het verkeer en daarbuiten

TOERISME EN 
ERFGOED

SPORTEN 
met de nodige ruimte

DUURZAAM BELEID mét visie: 

ZORGZAAM ZIJN, 
meer dan enkel zorgen voor elkaar

EEN VEILIG HAALTERT in het verkeer en daarbuiten

SPORTEN 

TOERISME EN 
ERFGOED

SPORTEN 
met de nodige ruimte
SPORTEN 

TOERISME EN 

INSPRAAK EN PARTICIPATIE,  
een beleid met en voor de mensen

  Parkeer- en mobiliteitsstudie 
Denderhoutem 

De driehoek Schoolstraat, 
A. de Backerstraat, Molenstraat 
en de bijhorende drukte blijft 
zorgwekkend. 

Na een studie komt een aanpak 
van de mobiliteitsstromen.

MOBIEL EN 
MOBILITEIT…
hand in hand

MOBIEL EN 
MOBILITEIT…
hand in hand

  Opfrissing van de begraafplaatsen
De N-VA wil rustige, groenere en respectvolle begraafplaatsen met 
een plaats voor iedereen. Zo kwamen de sterreweide en nieuwe 
strooiweides en men vernieuwde ook de kerkhofmuur in Haaltert.

BEGRAAFPARKEN
respectvol groen

DICHTBIJ DE BURGER, 
kleine maatregelen maken 
soms een groot verschil
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Uw provincie wordt 
slanker en goedkoper

B E V O E G D H E D E N

Uw gemeente Vlaanderen

“Deze hervorming moet de aanzet zijn om de provincie efficiënt en transparant te 
besturen. De N-VA ijvert resoluut voor een minimalistische invulling. De provincie 
moet ten dienste staan van de andere beleidsniveaus en die enkel aanvullen waar 
het effectief nodig is. We gaan resoluut in tegen versnippering en overlapping”, 
stelt fractievoorzitter Jeroen Lemaitre.

Een kans voor de provincie om zich te herprofileren, dus. Maar de deputatie 
(CD&V, Open Vld en sp.a) maakt geen fundamentele keuzes en blijft zeer 
versnipperd verder werken zonder focus op de kerntaken. Zo houdt de deputatie 
vast aan de absurde plannen om alle diensten te centraliseren in de - te grote - 
Leopoldskazerne. Het kostenplaatje van dit megalomane project bedraagt 
liefst 75 miljoen euro.

provincieraadsleden

NU

in Oost-Vlaanderen

72 -50%
nog 36 provincieraadsleden

De Vlaamse Regering, met minister van 
Binnenlands Bestuur Liesbeth Homans (N-VA), 
is volop bezig de vijf provincies in Vlaanderen 
te hervormen. Dat is een goede zaak voor iedereen. 

 In 2017 verschuiven heel wat 
 bevoegdheden van de provincie 
 naar uw gemeente en naar 
 Vlaanderen. Want die zijn veel 
 beter geplaatst om taken op het 
 vlak van welzijn, jeugd, cultuur 
 en sport uit te voeren. 

Vanaf 2018 wordt ook 
het aantal provincieraadsleden 
in elke provincie gehalveerd. 
De provincie wordt zo 
een pak goedkoper en 
dat zal u voelen. De 
provinciebelasting 
zal dalen.

Terugsturen naar: N-VA, Koningstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegansgrecht tot de 
gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

Liesbeth Homans

“De N-VA wil dat de provincie focust 
  op kerntaken, niet op megaprojecten.” 
   Jeroen Lemaitre, N-VA-fractievoorzitter provincieraad 

Liesbeth Homans
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